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Από το υπ’ αριθ. 16/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 460/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης 
εργασιών του έργου «Ανάπλαση και 
διαμόρφωση πλατείας Ωρολογίου». 

 
       Σήμερα 25 Αυγούστου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 21-8-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ν. Τσιαμήτρος Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Η. Σοφιανίδης 
5. Π. Παυλίδης    
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
12. Κ. Συμεωνίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Κ. 
Καπανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Σ. Κρομμύδας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 420/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 421/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή και αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2008 απόφασης προσήλθε ο  

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή κ. Γ. Ορφανίδης. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 426/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Κάκαρης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 427/2008 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Κάκαρης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 428/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. 
Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 430/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Γ. Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 460/2008 απόφασης αποχώρησε 
ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 

23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 24ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 30-7-2008 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών Δημητρίου Δάσκαλου, που έχει ως εξής: 
 Το έργο εκτελείται σύμφωνα με την 27/2007 μελέτη του ΤΤΔΒ, της 248/2007 
απόφασης της Δημαρχιακής Επιτροπής για έγκριση των πρακτικών δημοπρασίας και 
ανάθεση της κατασκευής στον παραπάνω ανάδοχο και της Γοικ 2286/2-7-2007 
σύμβασης μεταξύ της δημάρχου και του αναδόχου. 
 Το έργο εκτελείται σύμφωνα με τη σύμβαση έχει ημερομηνία έναρξης 16-7-
2007, χρόνο κατασκευής 390 ημέρες και ημερομηνία περαίωσης 2-8-2008. 
 1η παράτασης: Ο ανάδοχος του έργου υπέβαλε στις 9-7-2008 αίτηση για 
έγκριση παράτασης του χρόνου εκτέλεσης του έργου, από τη συμβατική ημερομηνία 
περαίωσης μέχρι στις 31/12/2008. Οι λόγοι τους οποίους επικαλείται είναι ότι 
υπήρξαν καθυστερήσεις στην ανάπτυξη του εργοταξίου λόγω των κυκλοφοριακών 
προβλημάτων, λόγω των κακών καιρικών συνθηκών και λόγω της απεργίας στο 
λιμάνι της Θεσ/νίκης για τα ειδικά υλικά εισαγωγής. 
 Με βάση όλα τα προηγούμενα η Υπηρεσία θεωρεί ότι πρέπει να δοθεί 
παράταση, σύμφωνα με την παρ. 6 του Άρθρου 36 του Π.Δ. 609/85.Προτείνεται στο 
Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη χορήγηση γενικής παράτασης των εργασιών του 
έργου για χρονικό διάστημα 60 ημερών, δηλαδή ημερομηνία περαίωσης στις 
2/10/2008 με αναθεώρηση. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο  ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δάσκαλος: Ο εργολάβος κατέθεσε στις 16-7-08 αίτηση για παράταση μέχρι 
τις 31-12-08. Βάσει του νόμου και της παρ. 6 του άρθρου 36 του Π.Δ. 609/85 είμαστε 
υποχρεωμένοι να του δώσουμε μέχρι δύο μήνες παράταση και αυτό προτείνουμε. 
Έγινε και συνεννόηση με τη Διαχειριστική Αρχή της Περιφέρειας και είπε ότι 
μπορούμε να δώσουμε παράταση μέχρι τις 2 Οκτωβρίου. Οι λόγοι είναι πως 
καθυστέρησε η χρηματοδότηση από την Περιφέρεια, λόγω επίσης του χειμώνα και 
πως καθυστέρησαν κάποια υλικά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Ακριβόπουλος: Ποια είναι η ορισθείσα αρχικά ημερομηνία περαίωσης του 

έργου κε αντιδήμαρχε; 
Δάσκαλος: Η 2/8/2008. Έπρεπε ήδη να έχει τελειώσει. Ο ανάδοχος υπέβαλε 

αίτηση για παράταση εμπρόθεσμα. 
Σακαλής: Στο εισηγητικό  λέει ότι υπήρξαν καθυστερήσεις στην ανάπτυξη του 

εργοταξίου λόγω των κυκλοφοριακών προβλημάτων και τα οποία κυκλοφοριακά 
προβλήματα ήταν δεδομένα από την αρχή. Πέρα από αυτό όμως οι καθυστερήσεις 
στην ανάπτυξη του εργοταξίου γίνονται στην αρχή. Μετά από τόσο μεγάλο χρονικό 
διάστημα το διαπίστωσε; Βέβαια για το πρόβλημα των καιρικών συνθηκών είναι να 
γελάει κανείς γιατί ούτε χιόνια είχαμε, ούτε βροχές, ούτε τίποτα. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Απουσιάζει η κα Δήμαρχος; 
Πρόεδρος: Αποχώρησε για λίγο επειδή δεν αισθάνεται καλά. 
Σκουμπόπουλος: Πώς να αισθάνεσαι καλά όταν έχεις εξώδικη καταγγελία και 

πρόσκληση του Αναστασίου Σπυριδόπουλου προς την εταιρεία Μπόσκος, 
κοινοποιούμενη στον Δήμο Βέροιας; Θα καταχραστώ λίγο της υπομονής σας και θα 
σας διαβάσω τι λέει ο εν λόγω κύριος, τα λέει στον εργολάβο ο υπεργολάβος: «Εν 
συνεχεία των αλλεπάλληλων προφορικών καταγγελιών και των σε βάρος μου 
επεισοδίων εκ μέρους σας, τα οποία προκαλείτε μεθοδικά, προκειμένου να επιτύχετε 
την καθυστέρηση της αποπεράτωσης του εκ μέρους ημών εκτελούμενου έργου της 
ανάπλασης και διαμόρφωσης της πλατείας Ωρολογίου αφενός και αφετέρου να με 
εμφανίσετε ως δήθεν κωλυσιεργούντα απέναντι στον Δήμο Βέροιας, καταφεύγω και 
πάλι σε έγγραφη καταγγελία εν συνεχεία προηγηθείσης καταγγελίας από μηνός 
Ιανουαρίου 2008, προκειμένου να αποδοκιμάσω την άκρως αντισυμβατική και 
προκλητικά παράνομη συμπεριφορά σας, η οποία εκδηλούται τουλάχιστον από 
15νθημέρου με τη συστηματική καθυστέρηση των εκ μέρους σας αναληφθεισών 



εργασιών καθώς και των εμφανέστατων κακοτεχνιών εκ μέρους του  προσωπικού 
σας. Ειδικότερα καταγγέλλω με την παρούσα τις προφανείς κακοτεχνίες στο εκ 
μέρους σας αναληφθέν έργο με αποτέλεσμα να οδηγούμε σε καθυστέρηση των 
εργασιών που έχω αναλάβει, όπως επίσης καταγγέλλω και τις ηθελημένες 
καθυστερήσεις εκ μέρους σας των εργασιών οι οποίες έχουν σαν αποτέλεσμα την 
αναστολή της προόδου των εργασιών που ανέλαβα. Καταγγέλλω επίσης τα 
προκαλούμενα εκ μέρους σας θλιβερά επεισόδια σε βάρος μου, με αισχρές ύβρεις, 
σαφείς απειλές για τη σωματική μου ακεραιότητα και τη ζωή μου, καθώς και την 
επίκληση τραμπούκων οι οποίοι δήθεν θα αναλάβουν κατ’ εντολή σας την αποστολή 
της κακοποίησής μου. Είναι βέβαιο ότι οι ανωτέρω απαράδεκτες μεθοδεύσεις 
στοχεύουν στο να εξαναγκαστώ να προβώ σε καταγγελία της συναφθείσης 
συμβάσεώς μας και στο να αποφύγετε να εκπληρώσετε τις οικονομικές υποχρεώσεις 
σας απέναντί μου οι οποίες εκκρεμούν και αφορούν ήδη εκτελεσθείσες εργασίες. Με 
την καταγγελία μου λοιπόν αυτή επιθυμώ αφενός μεν να σας καλέσω να 
συμμορφωθείτε προς τις συμβατικές σας υποχρεώσεις ώστε να αποπερατωθεί 
έγκαιρα το αναληφθέν εκ μέρους μας έργο, αφετέρου δε να εγκαταλείψετε τις 
μεθόδους πεζοδρομίου τις οποίες εφαρμόζετε με εξυβρίσεις και απειλές παρουσία 
των εργαζομένων και διερχομένων πολιτών και τέλος σας καλώ να μην προβείτε σε 
είσπραξη κανενός χρηματικού κονδυλίου εάν προηγουμένως ή ταυτόχρονα δεν 
ικανοποιήσετε τις εκκρεμούσες οικονομικές μου αξιώσεις οι οποίες κυρίως 
καλύπτουν τις αποδοχές του εργατικού μου προσωπικού. Με την επιφύλαξη κάθε 
νόμιμου δικαιώματός μου ο αρμόδιος δικαστικός επιμελητής εντέλλεται να επιδώσει 
την παρούσα προς την καθ’ ης προς γνώση της και για τις νόμιμες συνέπειες, 
αντιγράφοντας το κείμενο στην έκθεση επίδοσης, ενώ παράλληλα εντέλλεται να 
κοινοποιήσει την παρούσα προς τον Δήμο Βεροίας εις τρόπον ώστε αφενός μεν να 
γνωρίζει ο Δήμος τις προκαλούμενες καθυστερήσεις και κακοτεχνίες εκ μέρους της 
αντιδίκου μου οι οποίες έχουν ως τελικό αποτέλεσμα την παραβίαση τεχνικών 
κανόνων και καθυστέρηση αποπεράτωσης του έργου, αφετέρου δε να αρνηθεί να 
καταβάλει προς την αντίδικό μου οποιοδήποτε χρηματικό ποσό πριν ικανοποιηθούν 
οι νόμιμες αξιώσεις εμού και του χρησιμοποιούμενου από εμένα προσωπικού». 

Αυτό κύριοι συνάδελφοι έγινε στις 11 Ιουλίου 2008. 
Πρόεδρος: Αυτό το έγγραφο κε Σκουμπόπουλε είναι προσωπικό δικό σας; 
Σκουμπόπουλος: Αυτό το έγγραφο κοινοποιήθηκε στον Δήμο και είναι στον 

φάκελο του έργου. Το έργο της ανάπλασης της πλατείας Ωρολογίου, που διάβασα και 
στον τοπικό τύπο, ότι δεν το υιοθετείτε γιατί το έκανε ο κακός ο Σκουμπόπουλος, μια 
το περνάτε στους συμπολίτες ότι είναι έργο δικό σας, μια ότι είναι έργο δικό μου και 
μια ότι είναι έργο του κ. Χασιώτη. Προς αποκατάσταση λοιπόν της αλήθειας, γιατί 
εσείς μονίμως ψεύδεσθε, την ανάθεση της μελέτης στον κ. Καλογήρου την έκανε ο κ. 
Χασιώτης τον Δεκέμβριο πριν αποχωρήσει. Είναι φυσικό, όταν δεν γίνεται 
διαγωνισμός για τέτοιου είδους έργα η λύση που έρχεται είναι μία και την 
αποδεχθήκαμε είτε το ψηφίσατε είτε όχι. Ερχόμαστε τώρα εμείς και ρωτάμε αν η 
μελέτη αυτή που εγκρίναμε, που πέρασε από την Περιφέρεια, που κάναμε εμείς τις 
διαδικασίες που έπρεπε και την δημοπρατήσατε εσείς, εκτελείτε όπως αρχικά είχε 
μελετηθεί από τον κ. Καλογήρου ή έγινε τροποποίηση; Γιατί αιφνιδιάστηκα απόψε 
βλέποντας έναν φάκελο που λέει πολλά και διάφορα από τον αξιότιμο συμπολίτη μας 
κ. Νίκο Χατζηευστρατίου. Ακούγοντας δε και στην αρχή την κα Δήμαρχο να απειλεί 
για μηνύσεις και μάρτυρες της Περιφέρειας κ.λ.π. κι επειδή θέλω να ξεκαθαρίσει 
στην πόλη της Βέροιας τι γίνεται μ’ αυτό το έργο, ισχύουν όλα αυτά που λέει ο κ. 
Χατζηευστρατίου; Τα ελέγξατε και τι προτίθεστε να κάνετε; Και βέβαια κε 
αντιδήμαρχε, εσύ είσαι ο αρμόδιος τώρα που θα βγάλεις το φίδι από την τρύπα, πώς 
εισάγετε θέμα για παράταση της προθεσμίας του έργου όταν έχετε αυτό που μιλάει 
για κακοτεχνίες και ο εργολάβος που κάνει το έργο αλλά και ο μηχανικός που ένα 
κομμάτι της μελέτης του πύργου το είχε μελετήσει αυτός κ.λ.π.; Διάβασα αυτή την 
εξώδικη καταγγελία για να καταγραφεί στα πρακτικά, διότι, από εδώ και πέρα, όποιος 



ανοίγει το στοματάκι του σ΄ αυτή την αίθουσα και απειλεί πολίτες, φορείς και 
συμβούλους με μηνύσεις και τα τοιαύτα, θα λουστεί πολύ κρύο μπάνιο. 

Δάσκαλος: Για να πούμε τα πράγματα με το όνομά τους, εργολάβος στο έργο 
είναι ο Μπόσκος. Υπήρξε δηλαδή μία κοινοπραξία αλλά αυτός που συμβασιοποίησε, 
δηλαδή το πτυχίο που κληρώθηκε, ήταν ο Μπόσκος αλλά είναι συνεταιρικό μαζί με 
τον Σπυριδόπουλο. Τις ηλεκτρομηχανολογικές εργασίες τις κατασκευάζει ο 
Μπόσκος, τα υπόλοιπα τα κατασκευάζει ο Σπυριδόπουλος αλλά στον Δήμο φαίνεται 
ο Μπόσκος. Έκανε λοιπόν ο Μπόσκος ένα πληρεξούσιο στον Σπυριδόπουλο για να 
υπογράφει χαρτιά. Κάποια στιγμή μπήκαν στη διαδικασία για να κατασκευάσει 
κάποιες ηλεκτρολογικές εγκαταστάσεις, δεν ήταν όμως εδώ ο Μπόσκος αλλά ο 
αδελφός του και πιάστηκε στα χέρια με τον Σπυριδόπουλο. Έρχεται εκείνη την εποχή 
κι ένας λογαριασμός 50.000 – 60.000 ευρώ για να εξοφληθεί και ο Μπόσκος, επειδή 
μάλωσε ο αδελφός του, δεν έρχεται να πάρει τα χρήματα, γιατί αυτά τα παίρνει από 
το ταμείο του Δήμου, από την τράπεζα, ο Μπόσκος και όχι ο Σπυριδόπουλος. Ο 
Σπυριδόπουλος χρωστούσε λεφτά στην αγορά και ημέρα Παρασκευή, αν δεν κάνω 
λάθος, μάλωσαν. Την Δευτέρα το πρωί τους κάλεσα στο γραφείο μου, κλείδωσα την 
πόρτα και τους είπα ότι θα φύγουμε όλοι μαζί φίλοι που όντως έτσι έγινε και 
συνέχισε το έργο. ΄Ηρθαν πήραν τον λογαριασμό και όποιες κακοτεχνίες υπήρχαν κε 
Σκουμπόπουλε όλες διορθώθηκαν, γιατί ήταν κακοτεχνίες κάπου στα φωτιστικά του 
συντριβανιού. Το έργο γίνεται σύμφωνα με τη μελέτη και προς τιμήν τους, έρχεται 
και ο κ. Καλογήρου και ο κ. Μανωλίδης από τον Βόλο και δίνουν τις όποιες λύσεις. 
Επίσης καλέσαμε και τον κ. Βαρώτσο για το μνημείο που είχε προτείνει τότε για να 
δούμε πώς μπορεί να κατασκευαστεί αν και υπάρχουν προτάσεις από ανθρώπους που 
θέλουν να το κάνουν χορηγία στον Δήμο. Πριν πέντε μέρες, ενώ ήμουν διακοπές, 
πήρα ένα τηλεφώνημα από τον κ. Χατζηευστρατίου που μου είπε ότι τα στέγαστρα 
δεν τα κατασκευάζουν σωστά. Την πρώτη μέρα που γύρισα πήγα στην πλατεία 
Ωρολογίου, συναντήθηκα μαζί του και μου είπε ότι αυτός έκανε μελέτες κ.λ.π. Έκανε 
μία σύμβαση με τον Ήφαιστο για 12.000 ευρώ για να κάνει γεωτεχνική έρευνα και να 
υπολογίσει τον πύργο που είχε προτείνει τότε ο Βαρώτσος, εργασία για την οποία ο κ. 
Χατζηευστρατίου πήρε 7.500 ευρώ και δεν έκοψε κανένα τιμολόγιο, για την οποία 
υπάρχει άνοιγμα στον Ήφαιστο και για την οποία μου ζητάει εμένα τα υπόλοιπα 
χρήματα δηλ. άλλα 5.000 ευρώ. Μου είπε επίσης ο κ. Χατζηευστρατίου ότι του 
τάξατε κε Σκουμπόπουλε να του δώσετε και το μνημείο, αυτό του Βαρώτσου με τα 
στεφάνια. Εν ολίγοις το έργο υλοποιείται σύμφωνα με τα σχέδια και ήδη προτάθηκε 
στον κ. Μανωλίδη και στον κ. Καλογήρου και μας έφεραν έναν νέο πύργο, λύνουμε 
από εθελοντική παροχή υπηρεσιών από συναδέλφους μηχανικούς τα στατικά 
θεμελίωσης του πύργου και γι’ αυτό καθυστερεί το έργο γιατί πρέπει να 
κατασκευάσουμε άλλα δύο σιντριβάνια. Προσπαθούμε να δώσουμε λύσεις για τη 
θεμελίωση μελλοντικού πύργου ώστε να μη χρειαστεί σε έξι μήνες ή σε δύο χρόνια 
που θα θέλουμε να κατασκευάσουμε τον πύργο να σπάσουμε το σιντριβάνι. Απ’ ό,τι 
βλέπω εγώ, με ομαλές συνθήκες κι εφόσον δοθεί το Ο.Κ. στον εργολάβο για να 
θεμελιώσει τον πύργο κάτι που δεν έγινε ακόμη, δεν θέλουμε παραπάνω από 15-20 
μέρες εργασίας. Όσο για τα στέγαστρα που λέει, αυτά δεν είναι τελειωμένα, τα 
σταματήσαμε. Για τα στέγαστρα ο Νίκος λέει ότι έκανε ειδική μελέτη αλλά δεν έκανε 
τίποτα και δόθηκαν οδηγίες από τον κ. Κακοδήμο και τους επιβλέποντες. Για το 
συγκεκριμένο έργο είναι δύο οι επιβλέποντες, ο κ. Καπετανάκης για τις εργασίες 
μηχανικού και μία η κα Σπυρίδου για τις υπόλοιπες εργασίες. Αυτά συμβαίνουν σ΄ 
αυτό το έργο και δεν υπάρχει κανένα παρασκήνιο, όλα είναι εδώ. 

Σκουμπόπουλος: Μ’ αυτά τα κείμενα εδώ δεν μπορώ να ψηφίσω την 
παράταση. 

Δάσκαλος: Ο κ. Μπόσκος έκανε ανάκληση του πληρεξουσίου από τον κ. 
Σπυριδόπουλο κι αυτή τη στιγμή έρχεται σ΄ επαφή με τον Δήμο μόνον ο Μπόσκος 
που βέβαια αυτό δεν έχει καμία σχέση με την παράταση. 



Τσιαμήτρου: Ο κ. αντιδήμαρχος μας είπε πως είναι το ιστορικό του έργου 
αλλά δεν μας είπε αν τελικά την δικαιούται την παράταση ή όχι. Έχει πάρει άλλη 
παράταση; 

Δάσκαλος: Όχι είναι η αρχική του. 
Τσιαμήτρου: Επειδή πρέπει να τελειώσει το έργο γιατί ταλαιπωρείται ο κόσμος, αν  
βέβαια γίνεται σωστά και όχι με κακοτεχνίες, και εφόσον πρόκειται για την πρώτη 
παράταση, θα συμφωνήσω. Διαφορετικά θα έπρεπε η παράταση να δοθεί με ευθύνη 
του εργολάβου και χωρίς αναθεώρηση.  

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του Αντιδημάρχου κ. Δ. 
Δάσκαλου για παράταση της προθεσμίας μέχρι τις 2-10-2008 με αναθεώρηση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Σ. Παναγιωτίδης, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ι. 
Καλαϊτζίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Χ. Σκουμπόπουλος. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Ε. 
Γουναράς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 30-7-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Δ. Δάσκαλου. 
2.- Την με αριθ. 27/2007 μελέτη του τεχνικού τμήματος Δήμου Βέροιας. 
3.- Την με αριθ. 248/2007 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής, με την οποία 
εγκρίθηκαν τα πρακτικά δημοπρασίας και έγινε η ανάθεση του παραπάνω έργου στην 
εταιρεία Μπόσκος & Σία Ε.Ε. 
4.- Την αίτηση της παραπάνω αναδόχου, με την οποία ζητάει την παράταση 
προθεσμίας περαίωσης του παραπάνω έργου μέχρι τις 31-12-2008. 
5.- Ότι δίκαιο είναι να δοθεί παράταση εξήντα (60) ημερών διότι ήταν αδύνατη η 
περαίωση του έργου εντός της αρχικά ταχθείσης προθεσμίας λόγω κυκλοφοριακών 
προβλημάτων, δυσμενών καιρικών συνθηκών που επικρατούσαν στον τόπο του έργου 
και καθυστέρησης παραλαβής ειδικών υλικών εισαγωγής λόγω απεργίας στο λιμάνι 
Θες/νίκης. 
6.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημοτικών συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του Π.Δ. 402/96 (Φ.Ε.Κ. 269 Α/10-12-96), των άρθρων 43 και 45 
(παρ. 3) του Π.Δ. 609/85 (Φ.Ε.Κ. 223 Α΄) όπως τροποποιήθηκε και ισχύει σήμερα, 
καθώς και της παρ. 4 του άρθρου 5 του Ν.1418/84. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει τη γενική παράταση προθεσμίας περαίωσης εργασιών του έργου 
«Ανάπλαση και διαμόρφωση πλατείας Ωρολογίου» κατά εξήντα (60) ημέρες, δηλ. 
μέχρι τις 2 Οκτωβρίου 2008, με δικαίωμα περαιτέρω αναθεώρησης. 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  460 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ.  Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-9-2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
  
 


